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Verslag vergadering 24/09/2024. 19u

Aanwezig: Jos, Dirk, Herman, Hugo, Monsa, Marc

Verontschuldigd: /

Agenda: 

1) Facebook:

Momenteel gebruikt Dorpsbelangen Velle ‘Je bent van de Velle als…’. Dit heeft als voordeel 
dat er ongeveer 1900 leden zijn maar er zijn 2 nadelen:

 Nieuwe leden moeten aanvaard worden door de beheerder. Aanvragen blijven 
weken/maanden onbeantwoord zodat nieuwe geïnteresseerden blijven wachten. We 
hebben zelf geen beheersrechten.

 Alle leden kunnen hierop posten. Berichten van algemeen belang geraken hierdoor 
verborgen tussen de persoonlijke zoekertjes.

Voorgestelde oplossing:

 Herman maakt een nieuwe facebook account waarop alle kernleden berichten 
kunnen toevoegen.

 Iedereen kan alles lezen zonder aanvraag om lid te worden.

2) Website:

Momenteel gebruiken we www.dorpsbelangvelle.be. Deze site kan enkel onderhouden 
worden door Maarten. Dit is moeilijk voor iemand die de vergaderingen niet volgt. Alle 
kernleden zouden in staat moeten zijn documenten toe te voegen binnen de opgezette 
structuur. Uiteindelijk moet dit bijdragen om het geheel up-to-date te houden. Vb de 
lentedrink van april 2024 staat er nog steeds als nieuwsitem, niet alle documenten zijn 
gepubliceerd, ….
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Voorgestelde oplossing:

 Monsa, Maarten en Marc zetten de site vooraf zoveel mogelijk up-to-date. Monsa 
contacteert hiervoor Marc en Maarten.

 Op elke vergadering van de kern is er een vast agendapunt om de website te bekijken 
en aan te vullen, …

3) Geluidshinder:

We Vragen een overleg met de gemeente (wachten op nieuw bestuur)  om de 
stap naar de Vlaamse Gemeenschap te zetten

We zullen zelf metingen doen met de bedoeling om de geluidshinder na te gaan 
of de hinder ook afneemt op grotere afstand van een snelweg. Ons probleem is 
dat er bij ons relatief weinig huizen op beperkte afstand (vb 100) staan. Wat is de 
afname op 500 m? Kunnen we voldoende resultaat verwachten van 
geluidschermen op grotere afstand? Vroeger is er al voorgesteld om het wegdek 
aan te passen. We willen met enige kennis van zaken naar een overleg gaan. 
Daarom willen we leren van de nieuwe (2023) schermen in Aalter (E40) .

Om beter voorbereid te zijn voor een overleg willen we ook meer zicht krijgen op 
het aantal huizen (of postbussen) < 100 m, 100 à 200 m , ….. 

Marc zal hiervoor het initiatief nemen.

De uitbreiding van het op- en afritten complex (E17 Sint Niklaas) waarvoor de 
onteigeningen reeds gebeurd zijn kan als nieuw element aangebracht worden in 
de discussie. Misschien is dit budgetmatig beter te verdedigen. vb 
geluidsschermen op linkeroever voor de Kennedy tunnel zijn ook pas 
aangebracht naar aanleiding van de werken van het Oosterweel project, en daar 
staan ook maar een beperkt aantal woonhuizen.

4) Gemeenschapsruimte / ontmoetingslokaal

Om de discussie met alle belanghebbende te starten (Parochie, kerkfabriek, school, vzw 
dekenale werken, gemeentebestuur) willen we een document maken met:

 Inventaris alle terreinen/gebouwen op een publieke ruimte in de dorpskern met 
vermelding van huidige functie en eigenaar.
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 Een beschrijving van de mogelijke functies en gebruik van een 
ontmoetingsruimte. Voor wat willen dit gebruiken ?  We moeten dit duidelijk 
motiveren en tot een gemeenschappelijk standpunt komen.  Een vergaderzaal 
voor de verenigingen lijkt evident maar er zijn vast meer mogelijkheden en noden 
om bij te dragen tot een levende dorpsgemeenschap.

Marc zal hiervoor een eerste aanzet geven.

5) Kern dorpsbelangen:

Tot hiertoe hebben we zonder enige structuur gewerkt, ook geen echte voorzitter. Om de 
coördinatie tussen de vergaderingen door levendig te houden, om een duidelijk ‘gezicht’ 
naar buiten uit te hebben, om dringende vragen te kunnen beantwoorden denken we dat 
het best is om een formele voorzitter te hebben.

Dirk is bereid om de voorzitterstaak op zich te nemen. Uiteraard moet dit gebeuren met een 
joviale ondersteuning van de andere kernleden.

6) Dichters thuis in Temse- Velle:

Op zondag 11 mei 2025 organiseert de gemeente voor de eerste keer Dichters thuis in 
Temse-Velle. Ze toveren tuinen en woonkamers om tot literaire salons. Dichters dragen hun 
werk voor aan poëzieliefhebbers, die van de ene locatie naar de andere trekken.

Jos verzamelt potentiële locaties voor dit initiatief

7) Overleg met politiecommissaris

Op 10 juni hebben we overleg gehad met de politiecommissaris. We hebben twee punten 
aangebracht: 

 Het te drukke en snelle verkeer in de Beeldstraat na de invoering van de zone 30 op 
de Velle.
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 Het voortdurend in beslag nemen van het fietspad door aannemers bij 
nieuwbouw/verbouwingen op de Velle en Haasdonkse Steenweg zonder gepaste 
signalisatie en vergunning.

De politiecommissaris beloofde feedback te geven i.v.m. verkeerstellingen en 
snelheidsmetingen in de Beeldstraat. Tot op vandaag hebben we nog geen antwoord 
gekregen. Jos vraagt politiecommissaris als herinnering naar feedback.

PS: Kort na het bericht van Jos aan de politiecommissaris hebben we de resultaten van de 
metingen in Beeldstraat ontvangen. ( Te bespreken op onze volgende vergadering).

8) Inspiratie dag Vlaamse Vereniging Dorpsbelangen

Op 5 oktober gaan Dirk en Marc deelnemen aan deze inspiratie dag in Erembodigem.

9)  Volgende vergadering(en)

We vergaderen telkens op de laatste dinsdag van de maand, afwisselend ’s avonds en 
overdag.

Eerstvolgende vergadering is op 29/10/2024 in de voormiddag. (Dirk stuurt nog plaats en 
uur).

Voor verslag,
Marc
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